



香港中文大學
The Chinese University of Hong Kong



大學保健處 與 健康促進及防護委員會
聯合主辦

University Health Service AND The Committee on Health Promotion and Protection
Jointly Organized

2022-2023

校園保健大使計劃

CAMPUS HEALTH AMBASSADORS PROGRAMME

**現正接受報名
Enrolment Now**

**截止日期Deadline:
31-10-2022**





校園保健大使報名表

Campus Health Ambassadors Application Form



為加強個人健康與公眾衛生的意識，中文大學健康促進及防護委員會現正招募校園保健大使。校園保健大使將協助大學保健處於校內推廣健康教育活動。

In order to enhance personal health awareness and promote health education in the campus, the Committee on Health Promotion and Protection is now recruiting the Campus Health Ambassadors. Health ambassadors will assist the University Health Service in organizing health promotion activities.

參加對象: 香港中文大學全日制本科生和研究生

Participants: CUHK Full-time Undergraduate and Postgraduate Students

姓名 Name: (中文) _____ (英文) _____

年齡 Age: _____ 性別 Sex: _____ 學生編號 Student No: _____

學系 Programme: _____ 年級 Year of Study: _____

聯絡電話 Contact No: _____ 電郵 Email: _____

截止日期 Deadline: 31-10-2022

報名方法 Application Method:

參加者請將「校園保健大使報名表」交回大學保健處健康教育組，被取錄者將獲個別通知。

Please fill in the application form and return it to the Health Education Unit, University Health Service. Selected applicants will receive individual notification.

查詢詳情 Enquiries for Details:

電話 Tel : 3943 9237

電郵 Email: healtheducation.uhs@cuhk.edu.hk